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Digitaal/fysiek vergaderen 
Fysiek vergaderen heeft de voorkeur, omdat de MC-vergaderingen worden 
gecombineerd met werkbezoeken (bijv. strategische projecten) en het goed is om de 
projecten in de praktijk te zien en ervaren. Daarnaast is het goed om elkaar fysiek te 
zien en te spreken. 
Belangrijk is dat bij de MC-vergadering een quorum van 50%+1 aanwezig dient te zijn 
om besluiten te kunnen nemen. Gezien het belang van het quorum wordt besloten om 
de vergadering blijvend hybride te organiseren omdat het niet altijd mogelijk is om 
fysiek aan te sluiten gezien de persoonlijke agenda’s. Besloten wordt om de MC-
vergadering blijvend hybride te organiseren. 
 
Voorleggen kandidaat MC-lid (bijlage 3) 
Als kandidaat-lid MC wordt  voorgedragen als vertegenwoordiger 
van de onderwijsinstellingen. De MC-leden gaan akkoord met de voordracht.  

 zal worden opgenomen in het benoemingsbesluit van het MC. 
 
College voor de Rechten van de Mens 
Vanwege interne capaciteitsproblemen is er nog geen afvaardiging van het College 
voor de Rechten van de Mens. Wel zijn ze agenda-lid, echter de contactpersoon is niet 
meer werkzaam bij CrvM.  
EC dringt aan op een vertegenwoordiger van voor Gelijke Kansen en Non-Discriminatie 
(GKND)1. Daarnaast moet het GKND een jaarlijks agendapunt op de MC-vergadering 
worden. Mocht er vanuit het College niemand kunnen aansluiten, dan moet er iemand 
worden gezocht die namens het College kan aansluiten.  
 
Actiepunt: 
- Het thema GKND opnemen als jaarlijks agendapunt op de MC-agenda. 
- BA gaat aan de slag met een vertegenwoordiger GKND 

 
4. Voortgang openstellingen 

 
Andere lidstaten:  
Aan de EC wordt gevraagd of zij eventueel iets kunnen zeggen over de voortgang van 
het JTF in andere lidstaten. De EC geeft aan deze informatie niet op korte termijn 
voorhanden is en zal iets voorbereiden voor de volgende keer.  
 
 
Actiepunt: 
EC zal in de volgende MC-vergadering de voortgang van het JTF-programma in andere 
lidstaten toelichten. 
 
Zuid-Limburg 
Eerder waren er enige zorgen over spoor 3 (arbeidsmarkt). Hier is extra actie op gezet 
om ervoor te zorgen dat er voldoende aanvragen binnen komen. Naar aanleiding 
hiervan is een strategisch arbeidsmarktproject op MBO-niveau binnengekomen. Er zal 
nog worden gekeken naar de mogelijkheid om extra projecten een aanvraag te laten 
indienen.  

 
1 De randvoorwaarden voor het programma vereisen dat een lid van het monitoring comité 
de uitvoering en toepassing van het VN-Verdrag inzake de rechten van personen met een 
handicap (UNCRPD) opvolgt alsook de effectieve toepassing en uitvoering van het EU-
Handvest van de grondrechten.  
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Bij spoor 2 (infrastructuur) speelt de uitdaging dat de gebruikelijke partners geen 
kleine bedrijven zijn en niet binnen de regeling vallen. Dit maakt het vinden van 
kwalitatief goede projecten lastiger. Maar ook hier worden stappen gezet. Voor nu is 
het beeld dat Zuid-Limburg goed op schema ligt. 
 
Zeeuws-Vlaanderen 
De openstellingen lopen op dit moment goed. Er liggen positieve beoordelingen vanuit 
de deskundigen commissie met betrekking tot een aantal projecten voor spoor 2 
(infrastructuur). Ook voor de sporen 1 en 3 zijn er positieve beoordelingen. Hierbij is 
sprake van een mooie verdeling over de diverse sporen. Met betrekking tot spoor 2 
(infrastructuur) wordt wel gewerkt met grote(re) bedrijven (binnen de regels).  
 
West-Noord-Brabant: 
WNB zit op ¾ van de doelstelling voor eind dit jaar (TSK). Hier gaat het om het doel 
zoals opgenomen in het dashboard conform de bestuurlijke afspraak (te behalen TSK 
van 90 miljoen in februari 2024). Vooral spoor 1 (innovatie) en spoor 3 (arbeidsmarkt) 
lopen goed. Hier is sprake van een 60/40 verdeling tussen economische en 
arbeidsmarkt gerelateerde investeringen. Er loopt een aanvullende openstelling (sluit 
eind januari 2024), waar een aantal serieuze projecten in voorbereiding zijn. Er wordt 
goed samengewerkt met gemeenten en bedrijven, om zo tot goede projecten te 
komen.  
Spoor 2 (infrastructuur) loopt niet vlot. Dit heeft te maken met de beperking van de 
grote bedrijven in de regelgeving. Vanuit het MKB is er geen duidelijke trekker. Veel 
projecten zitten nog in de planningsfase. Ook de stikstof beperkingen hebben invloed 
op de uitvoering van dit spoor. Wanneer er niet voldoende projecten in spoor 2 
(infrastructuur) kunnen worden gevonden, zal er meer worden ingezet op spoor 1 
(innovatie) en spoor 3 (arbeidsmarkt), om zo de doelstelling te halen. 
 
IJmond 
Na een trage start bij aanvang loopt het nu beter. De vele uitdagingen zijn aangepakt 
mede door het vrijmaken van extra capaciteit. Hierbij speelt ook de uitdaging met 
betrekking tot de MKB- bedrijven, omdat de deelnamemogelijkheden voor het 
grootbedrijf in het JTF beperkt zijn. Branche-ontwikkelingen kunnen nu niet generiek 
worden opgepakt. En voor met name het kleinbedrijf is het doen van een JTF aanvraag 
ingewikkeld en tijdrovend. Er zijn 17/18 aanvragen ingediend en positief beoordeeld, 
hiervan zijn er 4 beschikt. De uitdaging ligt in spoor 3 (arbeidsmarkt). Er wordt 
aandacht besteed aan arbeidsmarkt-projecten maar er is echter nog geen groot 
project. Dit wordt wel verwacht.  
 
Limburg en de EC bieden hulp aan bij het realiseren van meer arbeidsmarkt-projecten. 
We kunnen van elkaar leren en daar waar nodig elkaar op weg helpen. 
 
Groot-Rijnmond. 
Op spoor 1 (innovatie) en spoor 2 (infrastructuur) zijn ongeveer 14 projecten beschikt. 
De verwachting is dat deze sporen worden uitgeput. De projecten zitten vooral op 
circulariteit en grondstoffentransitie. Ook hier is spoor 3 (arbeidsmarkt) een uitdaging; 
1 project beschikt, maar er zitten nog veel projecten in de pijplijn. Als het gaat om  
verduurzaming en vernieuwing van de industrie (spoor 1) zal extra focus komen op 
elektrificatie en waterstof projecten. 
 
Groningen-Emmen 
In januari 2023 zijn de eerste openstellingen opengegaan. Begin 2024 zijn alle 
openstellingen gerealiseerd. Er zijn op dit moment bijna 100 projectvoorstellen 
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ingediend. Voor alle sporen zijn projecten ingediend, wel blijft spoor 3 (arbeidsmarkt) 
iets achter. Hier wordt extra op ingezet. Verwachting is dat de verdeling 60/40 tussen 
economische en arbeidsmarkt gerelateerde investeringen wordt gehaald. Ook zijn er 
gecombineerde openstellingen mogelijk gemaakt. Dit betreft openstellingen voor de 3 
sporen gezamenlijk. Binnen 1 openstelling kan voor alle 3 de sporen projecten worden 
ingediend, waarbij 1/3 van het bedrag gelabeld is voor arbeidsmarkt. Mocht dit niet 
worden aangesproken, dan kan dit bedrag terugvallen naar spoor 1 (innovatie) en 
spoor 2 (infrastructuur) projecten. 

 
5. Voorbereiding MC 1 februari t.b.v. benuttingsrapportages 

 
Notitie Prognosekaders N+3 uitgaven 
Het is belangrijk dat alle JTF-middelen goed worden besteed en weggezet. Om te 
voorkomen dat de ene regio middelen overhoudt, die benut kunnen worden door een 
andere regio, is de bestuurlijke afspraak gemaakt dat eind 2023 80% (TSK) van alle 
middelen zijn geprognotiseerd. Om meer duidelijkheid te geven aan hoe tot die 80% 
moet worden gekomen (wat wordt wel meegeteld en wat niet) is de voorliggende 
notitie geschreven. De bedoeling is dat, op basis van de spelregels in deze notitie, bij 
het volgende Monitoringcomité van 1 februari 2024 een update gegeven wordt over de 
stand van zaken.  
  
De regio’s geven aan hard te werken aan de tijdige besteding van de beschikbare 
middelen. Alle regio’s hebben er vertrouwen in dat dit gaat lukken. Uiteraard gelden 
daarbij nog wel een aantal onzekerheden. Onder de leden van het MC ontstaat enige 
discussie over de gemaakte afspraken en het MC van 1 februari. Volgens een aantal 
leden komt dit moment te vroeg om al consequenties te trekken.  

 doet een oproep om dit in november 2024 te doen. Hier kwam 
de reactie op dat dit te laat is om nog tijdig tot eventuele acties te komen. Eveneens 
wordt opgemerkt dat mocht het MC onverhoopt moeten constateren dat bijsturing 
nodig zou zijn, deze acties wel tijdig moeten worden ingezet om ook het gewenste 
effect te kunnen sorteren. Daarop is besloten om mogelijke vervolgacties aan de orde 
te laten komen in het MC van juni. Bottom line is het algehele gevoel in het MC dat de 
regio`s maximaal in staat moeten worden gesteld om de budgetten weg te kunnen 
zetten en dat herverdeling niet het uitgangspunt is. 
  
De voorzitter geeft aan dat het overleg van 1 februari conform de gemaakte 
bestuurlijke afspraken is en wil daarom dat deze vergadering doorgaat. Tijdens dit 
overleg zal de laatste stand van zaken van het JTF programma met het MC worden 
gedeeld. Op basis van dit overleg kan het MC bespreken hoe de voortgang van het 
programma verloopt is, en of aanvullende acties in kaart gebracht moeten worden voor 
het MC van juni. Hierbij kan dan ook de laatste stand van zaken rondom het STEP 
voorstel worden meegenomen. Het MC is het erover eens dat besluitvorming over 
mogelijke consequenties en acties echter pas in een volgend MC zal plaatsvinden. De 
voorzitter stelt daarom voor om de vergadering van 1 februari digitaal te laten 
verlopen.  
  
De MC-leden gaan akkoord met de notitie en het voorstel van de voorzitter. 
  
EC merkt op dat de notitie is gebaseerd op het behalen van de  financiële N+3 
doelstelling voor eind 2026 (+/- 70% van het budget gedeclareerd bij de EC). Echter 
moet niet uit het oog worden verloren, dat voor 2025 ook een doelstelling ligt, namelijk 
dat de eind 2025 ongeveer 35% van het budget bij de EC gedeclareerd dient te 
worden. 
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Actiepunt: 
1 februari 2024 wordt een digitale MC-vergadering ingelast (save the date is reeds uit). 
In deze vergadering wordt gepeild wat de stand van zaken is per regio. Hierbij wordt 
gekeken naar de eventuele knelpunten en mogelijke oplossingen richting het MC van 
juni. 
 
Er zal een concreet dashboard worden aangeleverd met cijfers.  
 
Mogelijke invloed STEP  
STEP is een voorstel van de Europese Commissie om de economische onafhankelijkheid 
van de Unie te waarborgen. STEP-voorstel bestaat uit diverse onderdelen. Eén ervan 
betreft een extra bevoorschotting van het JTF ten bedrage van 30% van de totale EU 
steun, wat het behalen van de financiële doelstellingen (N+3) sterk zou 
vergemakkelijken. Op 14/15 december 2023 is er een Europese Raad waarin wordt 
besproken of er wordt doorgegaan met STEP. Wanneer er wordt doorgegaan met STEP, 
wordt in 2024 de verdere invulling besproken. Binnen de Europese Raad is op dit 
moment nog geen overeenstemming hierover.   
 

6. Overzicht strategische projecten per regio 
De MC-leden verzoeken om in het vervolg een uniform format te maken voor het 
aanleveren van strategische projecten. De wijze waarop het nu is aangeleverd verschilt 
enorm per regio. Verzocht wordt om meer informatie over het ambitieniveau binnen de 
projecten te beschrijven en ook de klimaatrechtvaardiging op te nemen. 
 
Actiepunt: 
De BA en de II’s gaan gezamenlijk in overleg om voor het volgend MC (juni 2024) een 
uniform-format voor strategische projecten op te stellen. 
 

    
7. WVTTK/Rondvraag 

 
DNSH 
De EC stelt een vraag over de opvolging van het Do-No-Significant-Harm-principe. 
In de MC-vergadering van juni 2023 zijn afspraken gemaakt met betrekking tot het 
opstellen van een informatiepakket met handleidingen ten behoeve van de 
deskundigencommissie.  
Er is een werkgroep “DNSH” opgestart. Hierin is gezamenlijk met de beheerautoriteit 
en de II’s een handreiking DNSH opgesteld. Deze is uitgereikt aan de 
deskundigencommissies en wordt gebruikt bij relevante projecten die door de 
deskundigencommissies worden beoordeeld op de borging van het DNSH-principe. 
Hierbij wordt bij elk relevant projectplan gekeken naar de DNSH-criteria, plausibiliteit 
van wat er is opgeschreven in de projectplannen en of er een klimaattoets vereist is.  
De projecten zullen concreet aan de hand van de handreiking worden getoetst en zal 
worden onderzocht wat het heeft opgeleverd. Hierbij wordt ook geadviseerd naar 
eventuele aanscherping of bijstelling van het projectplan mocht daar aanleiding toe 
zijn. Het MC suggereert om een aantal goede voorbeelden toe te voegen aan de 
handreiking. 
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Begeleidingscommissie Monitoring & Evaluatie JTF programma 
Voor de monitoring en evaluatie van het programma is inmiddels een partij 
geselecteerd op basis van een aanbesteding. Ook is inmiddels de 
begeleidingscommissie samengesteld. Op 6 december 2023 komen zij voor de eerste 
keer bij elkaar.  
Verzoek van de MC-leden was om voor deze commissie een autonome voorzitter aan te 
stellen. Deze is  inmiddels aangesteld.  
 
Jaarlijkse prestatie-evaluatie (bijlage 7) 
In het kader van de jaarlijkse prestatie-evaluatie, moet informatie bezorgd worden aan 
de Europese Commissie die inzicht geeft in de jaarlijkse voortgang van het programma. 
Deze informatie wordt ter info voorgelegd aan de MC-leden. De MC-leden hebben er 
geen verdere vragen over. 
 

 




